
 

Zápis KRJ 23.9.2020 
Přítomní: Petr Veselý - Wesa, Jakub Grós - Jag, Jan Michna - Gonzáles, Pavel Šťastný -                
Kaktus, Oldřich Vávra - Starosta, Marek Filák - Murph, Aleš Cepek - Kšanďák, Martin Naňák               
- Máňa, Lucie Smolková - Luu 
Ostatní přítomní:  
Omluveni: Lubomír Melichařík - Bam, Eva Fišerová - Sopka, Alice Čapounová, Michal            
Čuban - Williák, Vít Fojtík - Fox 

 
  
Usnesení - online hlasování 
 
Nezaznamenáno. 

 

1. Změna v ORJ KM + vize do budoucna 
 
Měli bychom se zamyslet, co dál. Kaktus informuje, že Kšanďák jde zachránit toto období do               
konce dalšího období. Do roku zhodnotí, jestli okres nebo oblast. 
 
“Krajská rada Junáka Zlínského kraje děkuje br. Kaktusovi za aktivní účast a členství v této               
radě.” 
 
PRO - 7 
Proti - 0 
Zdržel se - 0  
Usnesení bylo přijato. 
 
Téma bylo navrženo na setkání krajů s VRJ, kde následně bude Jag informovat ohledně              
možných modelů na základě dobré praxe. 

2. Úkoly z minula, hlasování 
 
Hlasování může proběhnout online. 

3. Dotace, nástavba 
Zprocesované a odeslané je vše. Gonzáles se omlouvá, že to trvalo tak dlouho. Ústředí              
poslalo peníze, ale nedalo vědět, že peníze jsou odeslány - tzn. peníze jsme měli, ale               
nevěděli jsme o nich. 
 



 
Olda: Peníze jsme rozdistribuovali nejjednodušeji - na hlavu. ORJ si z toho nebere nic.              
Nejlépe utracené peníze jsou ty, o kterých můžeme přemýšlet :)  
Doporučení - přemýšlet na střediskových radách o využití a distribuci peněz efektivně.  
Olda: Dotaz ohledně vyúčtování ze středisek - na kraj?  
Gonzáles: Princip zůstává stejný. 
Luu: Okres pošle V2 v elektronické podobě, jakmile Luu potvrdí, že je to ok, tak pošle                
fyzicky. V2 ze středisek nemusí jít papírově přes okres, ale lze rovnou na Luu. 
 
Kaktus: KM posílá taktéž “na hlavu”. 
 
Murph: Rozpočítáváme taky “na hlavu”, ale debatujeme o tom, ale nakonec skončíme na             
tomto. Při revizce chyběla příkazní smlouva na nadstavbu 2018 - Gonzáles hodí na Google              
disk aj s razítkem. edit: je tam, v jednom dokumentu 
 
Máňa: Taky “na hlavu”. Taky jsme to řešili, nemáme ještě odhlasováno, jestli to tak zůstane               
(nebyli jsme usnášenischopní). Vyšlo nám, že by ztratili malá střediska, velká střediska zase             
tolik nepotřebují peníze. 
 
Luu pošle do konce září informační email “Jak na to” společně s adresou, kam lze poslat. 
 
Jag navrhnul výpočtový mechanismus / principy pro dotační tabulku na setkání KRJ a VRJ.              
Bude informovat, jestli se probere. 

4. Hospodaření 
 

Od Alice: “Po několika žádostech na hospodářku KRJ nebylo dosud předloženo opravené            
hospodaření KRJ za rok 2017 po revizní kontrole. K revizní kontrole nebylo dosud předáno              
také hospodaření KRJ za roky 2018 a 2019. Prosím o nápravu. Čapounová Alice,             
předsedkyně RK KRJ” 
 
Luu má u sebe účetnictví 2017, účetní má 2018, 2019, čekala, než bude vše kompletní pro                
předání. Pro závěrky je třeba mít účetnictví u sebe. Jag zkusí vyzvednout 24.9.2020., Luu by               
to zkontrolovala a po víkendu předala Alici. 
 
Kšanďák: hrozí nám něco ze spolkového rejstříku o nevložení uzávěrek? Naštěstí na nás není tolik                        
vidět jako pobočný spolek, ale Junák a hasiči jsou na tom nejlépe :) To každopádně               
neznamená, že bychom měli zahálet.  
 
Kaktus by byl ochotný pomoci Luu s hospodařením, zejména ke konci roku, kdy je toho               
mnoho. 
 
“KRJ Zlínského kraje jmenuje Pavla Šťastného - Kaktuse druhým hospodářem kraje.” 
 



 
PRO - 7 
Proti - 0 
Zdržel se - 0  
Usnesení bylo přijato. 
 
Gonzáles - je možné vytipovat problematická střediska? Že bychom je pozvali na příští             
vzdělávání hospodářů. 

5. Zažádané dílčí dotace do okresů (RK, ČK, 100 let UH atp…)  
100 let v UH - bude vyúčtováno, stále validní 
Rikitanův memoriál - je vyúčtovaný, Luu pošle 
 
Vzhledem ke koroně snížená míra. 
 

6. Zprávy z okresů, zhodnocení táborů 
Uherské Hradiště - Olda - ORJ proběhla, režim druhé úterý v měsíci od 16:30 (aby se to                 
stíhalo). Tábory v pořádku, nic hrozného se nestalo. 15.11. setkání rádců, 16.1. zdravotnický             
kurz pod Honzou Novákem. Setkání oddílových rad přesunuto na 20.3., ZVAS 17.4. 
ČK ORJ pod Ježkem (Bojkovice), 13 závazně přihlášených, jedno podzimní setkání, pak            
hlavní na přelomu ledna a února.  
Nový oddíl v Ostrožské Nové Vsi pod Suchou Lozí. V Osvětimanech, kde drží ochrannou              
ruku středisko Kyjov. 
100 let v UH - Jamboree nakonec zrušeno, Zkazky vyšly. 
 
Zlín - Tábory bez větších problémů, jen detaily s hygienou. Rada proběhla, závody             
plánujeme - chceme co středisko, to jedna disciplína. Jinak byl roverský zahajovací oheň.             
Chystáme akci online bezpečnosti - 100 dětí, řeší to hlavně Gibon, řeší to i s ústředím, že by                  
vzalo patronaci.  
 
Kroměříž - Kaktus - Tábory proběhly, letos u velkých středisek vypadá, že osobodny budou              
dobré (asi se rodiče chtěli zbavit dětí). I Chropyně měla týdenní minitábor / výpravu. Jinak na                
okrese nic moc, ale ten sněm. Plajnerův memoriál zrušený, v Holešově i Kroměříži             
pomáhali. Jsou diskuze o rádcovském kurzu, na sněmu se o něm diskutovalo. Chybí RK v               
KM. Kšanďák potvrzuje, že se na něm bude pracovat mezistřediskově. 
 
Vsetín - Tábory proběhly v pohodě, na to jak to vypadalo. Na podzim byla na Vsetíně akce                 
100 let skautingu - na dvakrát - přednáška, výstava, Jamboree. O týden později - v rámci                
Valašského záření proběhlo skautské záření (aktivitiy s lasem, bičem) a stihlo se to ještě v               
relativně dobré době. Chystáme rádcák - jeden dělá Vsetín, druhý chceme okresní - ujal se               
toho místopředseda Hovík. Rožnov - tam se to furt všelijak vyvíjá, podařilo se nakontaktovat              
na ústředí a najali se dva asi z ŮRK, potkali se v dané klubovně, probrali to tam, jeden byl                   



 
asi právník, takže ústředí se do toho vložilo. Ústředí se chce dopracovat k mimosoudní              
dohodě, otázka kdo to zaplatí :) Jedná se cca o 200 - 300 tisíc. 
Kauza - Zdeněk Rýpar cca před 20 rokama podepsal zástavní právo na klubovnu, které              
darovalo město a napsal to na stavební firmu, která ju dělala. Firma pak zkrachovala, tož               
banka začla vymáhat zástavní právo a pak už se to přeprodávalo. Teď už by měl být                
konečný verdikt. Teď se řeší výše vyrovnání.  
  
Kmen dospělých - všechno se tak nějak stoplo 
 
Svojsíkův oddíl - Kšanďák - Já za Svojsíkův oddíl, družina se neschází, oddílová schůze je                        
zrušena a posunuta na rok 21. Noví členové na tento rok nebyli navrženi 
 
Vodáci - Wesa - Nic moc nového, proběhl tábor na Slezské Hartě, kontrola hygieny v cajku.                
Jinak Wesu zaujala myšlenka půjčení lodí z Modré. Rád si projde s Kšanďákem, jak to               
vypadá v KM okrese. 

7. KRJ disk, web, sociální sítě 
 
Jag pošle poslední výpis dokumentů k migraci. 
 
Mediální dokument - Jag znovupošle. 

8. Krajské vzdělávání 
 
Gonzáles - Boxtra s Radarem přemýšlí o rádcovské a následně čekatelském vzdělávání. 
 
VMLŠ - Ohitika přesunula na podzim jarní část, měla by být v listopadu. Zahájili se přípravy                
na vůdcovský kurz. Trend je vzrůstající - je třeba si hlídat termíny přihlašování. 
 
ČLK v UH, žádné informace o megačekateláku z JMK. 
 
Spolupráce s Velkou Moravou? Není, jsou mimo náš kraj. 

9. Skříně do krajské klubovny 
 
Momentálně spí, chtělo by to vyřešit, Kaktus nabízel nějaké staré, ale už jsou zlikvidované.              
Je možné se zeptat na magistrátu. Neměl by být problém se za ním podívat  
 
Gonzáles zjistí rozměr, Kaktus se následně může poptat. 

10. Výše odvodu pro KRJ - stanovení příspěvků pro rok 2021  
Návrh - Necháme poslední sumu. 



 
 
“Krajská rada Junáka Zlínského kraje schvaluje výši příspěvku pro rok 2021 na 20 kč.” 
 
PRO - 7 
Proti - 0 
Zdržel se - 0  

11. Krajánek 
 
Nemusíme řešit, Gonzáles byl potvrzen už předtím. 
 

12. Rozprava Valný sněm, koronavirus 
 
Valny sněm 
 
Fox je za kraj ve speciální volební komisi na distanční. 
Vlče stáhl kandidaturu do ÚRK. 
 
Minulý čtvrtek představení závěrečných zpráv jednotlivých komisí. Zítra představení         
kandidátů na volby. Vše bude k dispozici na Křižovatce. 
 
Všichni - připomeňte delegátům, že mají hlasovat. 
 
V Náčelnictvu se vytváří skupina pro podporu diskuze velkých témat, ideálně na jaro. Oproti              
výkonné radě nechce čekat rok, rok a půl. 
 
Závody 
 
Budou příští rok závody? Olda se účastní pravidelně setkání s KHS. Na otevřený dotaz              
počítají do nového roku. Takto to prostě možné není. Už jsou za hranicí možností, že by to                 
mohli řídit. Volných lůžek je 29% v republice. V tomto režimu už to na příští rok nejde.                 
Počítejme se závody příští rok. 
 
Koronavirus 
 
Žádný příspěvek. 

13. Ostatní 
 
Jag přidá Kšanďáka do google drive a konference 
 



 
Faleristika - jak s medailema, jakmile bude Bam. Fox chce uzpůsobit krajskou vyhlášku, ať                           
můžeme používat. 
 
Další KRJ - před 15.11., kdy je uzávěrka všech hospodářských záležitostí. Asi v týdnu              
9.-13.11. Jag pošle Doodle. 
 
 
 
Zapsal: Jakub Grós - Jag 
Zkontroloval: Jan Michna - Gonzáles 


